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                                                                                                                           11.sjednica 

 

                                                                ZAPISNIK 

                                                          (skraćeni zapisnik) 

 

 

                   Sa sastanka sjednice  Školskog odbora koji je održan 15.11. 2021. godine u prostorijama 

Osnovne škole Antun Gustav Matoš, s početkom u 12,30 sati. Na sastanku su prisutni   članovi Školskog 

odbora: Nevenka Kovačević, Svjetlana Bašić, Luka Jurić,Ruža Drmanović te ravnateljica Ljiljana Bandić. 

Opravdano odsutni članovi imenovani ispred osnivača: Mario Adamović, Melita Mijić i Zdenko Serafini. 

Sjednicu je sazvala  predsjednica ŠO. 

 

 

                                                               DNEVNI RED 

 DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice, 

2.  Verificiranje mandata članovima ŠO imenovanim ispred osnivača školske ustanove, 

3. Aktualnosti u školi vezane uz provođenje uputa HZJZ, 

4. Usvajanje Pravilnika o zaštiti od požara, 

5. Razno. 

 

Sjednicu je otvorila  ravnateljica Bandić, te predala riječ predsjednici ŠO Nevenki Kovačević. Pod prvom 

točkom dnevnog reda usvojen je zapisnik sa prethodne sjednice te se prešlo na drugu točku dnevnog 

reda. Predsjednica ŠO, je  konstatirala da su se članovi imenovani ispred osnivača opravdano ispričali 

radi izostanka sa sjednice te poradi njihove odsutnosti ne mogu se verificirati njihovi mandate, te ćemo 

isto učiniti na slijedećoj sjednici. Pod trećom točkom dnevnog reda, ravnateljica je upoznala članove ŠO s 

aktualnostima vezanim uz odbijanje roditelja učenika 7. razreda za nošenjem maske tijekom nastave. 

Predočena je članovima sva korespodencija između  škole, roditelja i nadležnih institucija. Na školskom 

odboru potvrđen je stav škole da se u pitanjima škole postupa po uputama Zavoda koje su za sve 

obvezujuće u prostorijama škole, radi suzbijanja zaraze i očuvanja  zdravlja svih.  Pod četvrtom točkom 

usvojen je Pravilnik o zaštiti od požara. Pod točkom razno donesen je zaključak: da se nakon provedenog 

savjetovanja Vijeća roditelja i Učiteljskog vijeća, dopune odredbe Kućnog reda i Protokola škole. 



. 

 Kako nije bilo više pitanja niti prijedloga, sjednica je završena u 13,30 sati. 

 

Zapisničar:                                                   Predsjednica ŠO 

 

KLASA:602-02/21-06/73 

URBROJ:2188-94-21-01-01 


